
 

         Ηράκλειο, 2-9-2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και θρησκευμάτων 

 

Θέμα:  Συμπερίληψη στους  οριστικούς πίνακες  των αναπληρωτών-μελών ΕΒΠ 

Απορριπτέων από τον αξιολογικό πίνακα της προκήρυξης 1ΕΑ/2022 

Σε επιστολή των αναπληρωτών-μελών ΕΒΠ Απορριπτέων από τον αξιολογικό πίνακα 

της προκήρυξης 1ΕΑ/2022 του Ανώτατου Συμβουλίου Επιλογής Προσωπικού  

αναφέρεται ότι ο  κωδικός 201 ήταν μοναδικός μέχρι και πέρυσι και επιλέγοντάς τον, 

καταφέρανε να έχουνε πολλά χρόνια προϋπηρεσίας 

 

Θεωρούνε ότι δε δικαιολογείται κανένα τεχνικό λάθος από τον Α.Σ.Ε.Π. και σε κάθε 

περίπτωση ο Α.Σ.Ε.Π. οφείλει να αναλάβει τις ευθύνες του. Εφόσον λοιπόν δινόταν 

σε πολλές περιπτώσεις λόγω τεχνικού προβλήματος μία μόνο επιλογή κωδικού και 

στη φετινή προκήρυξη ,όπως ομολογείται από πλήθος υποψηφίων δε δινόταν άλλο 

πλαίσιο επιλογής, οδηγηθήκανε παγιδευμένοι στο λανθασμένο κωδικό. Κανείς δε 

σκέφτηκε και δεν επιθυμεί να πεταχτεί εκτός πίνακα, ενώ πληροί όλες τις 

προϋποθέσεις διορισμού. 

Άλλωστε, υπήρξαν άτομα που διορίστηκαν με τον παλιό πίνακα, ενώ στους πίνακες 

τώρα έχουν απορριφθεί με την ψευδή δικαιολογία "έλλειψη τίτλου".  Όπως μπορείτε 

να διαπιστωθεί εάν ανατρέξετε στα προσωπικά μας στοιχεία στην ιστοσελίδα του 

Ο.Π.Σ.Υ.Δ. είναι καθόλα νόμιμοι! 

Επομένως απαιτούνε την άμεση έκδοση οριστικών πινάκων και φυσικά τη 

συμπερίληψη τους σε αυτούς! 

 

Ερωτάσθε κα. Υπουργέ: 

Θα προχωρήσετε στην άμεση έκδοση οριστικών πινάκων και στη συμπερίληψη τους 

σε αυτούς των αναπληρωτών-μελών ΕΒΠ Απορριπτέων από τον αξιολογικό πίνακα 

της προκήρυξης 1ΕΑ/2022; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Γεώργιος Λογιάδης 
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